
PROTOKÓŁ nr LXXII/2022 

Z LXXII NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 14 grudnia 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady LXXII nadzwyczajnej sesji Rady miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 12:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał 

– załącznik nr 1, a zakończył o godz. 12:55 tego samego dnia. Sesja została 

zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek obrad i poddał go pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 12 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

3. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości na rzecz Powiatu 

Sierpeckiego. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o głos Burmistrza, p. J. Perzyńskiego, 

który poinformował, że ponad rok trwają rozmowy pomiędzy Starostwem 

Powiatowym a Urzędem Miejskim w Sierpcu dotyczące zagospodarowania terenu 

po dawnym LOK i jego najbliższego otoczenia. Starostwo wygospodarowało środki 

na remont tego obiektu, gdzie docelowo znajdzie się część wydziałów Starostwa 

Powiatowego oraz jednostek jemu podległych. W celu upłynnienia ruchu na 

znajdującej się tam ul. Kochanowskiego i Tysiąclecia zasugerowano rozłożenie ruchu 

na dwie części, na wjeżdżający i wyjeżdżający, do czego zostanie wykorzystany 

również teren miejski znajdujący się na tyłach budynku MOPS. Warunkiem tej 

darowizny jest zabezpieczenie miejsc parkingowych dla użytkowników MOPS. Dodał, 

że miasto oczekuje od Starostwa wygospodarowania dodatkowych terenów na 

miejsca parkingowe. Radna, p. B. Gil, stwierdziła, że miasto chce sprezentować 

Starostwu 1212 m2, które wyceniono na 290 000 zł. Zapytała, czy tylko powiat prosił 

Pana Burmistrza o przekazanie tego terenu, czy też jeszcze inne osoby brały udział w 

rozmowach oraz poprosiła o przedstawienie tych terenów na mapie. Radny,  

p. K. Skrzyński, powiedział, że tym tematem zajęła się również Komisja 

Bezpieczeństwa. Na jedno z posiedzeń została zaproszona adekwatna komisja z 

powiatu i wspólnie szukano rozwiązań, aby m.in. usprawnić ruch w tamtym rejonie. 

Na komisji był też obecny Starosta, p. Cześnik, oraz Wicestarosta, p. Olejniczak, gdzie 

rozmowy były dość intensywne i zostało wystosowane zapewnienie, że nie dojdzie 

do zakorkowania tej okolicy i nie będzie to ze szkodą dla użytkowników ale z 

pożytkiem dla mieszkańców miasta i powiatu. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, 

dodał, że on, jak również Burmistrz, p. J. Perzyński, Z-ca Burmistrza, p. P. Nowakowski, 

oraz Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów, p. B. Ciemiecki, byli na takim 

spotkaniu z Panami Starostami i z Zarządem na początku lutego, kiedy to zaczęły się 

rozmowy odnośnie bezpiecznego wyjazdu od ul. Kochanowskiego oraz żeby wyjazd 

był również do ul. Świętokrzyskiej. Radna, p. J. Szewczykowska, potwierdziła słowa 

Radnego Skrzyńskiego, że najbardziej brane pod uwagę było dobro mieszkańców 

miasta, mieszkańców ul. Kochanowskiego, Tysiąclecia i Kopernika więc jest to ukłon 

głównie właśnie w kierunku mieszkańców naszego miasta i usprawnienia możliwości 

załatwienia wielu spraw w Starostwie Powiatowym i w tym kierunku jest właśnie 

przekazanie tego fragmentu działki. Tytułem uzupełnienia Radny, p. W. Skorłutowski, 

powiedział, że wynikiem rozmów podczas posiedzenia obu komisji było zapewnienie 

ze strony Starostwa o rezygnacji z części znajdujących się na tym terenie garaży na 

rzecz stworzenia miejsc parkingowych dla interesantów i pracowników. Burmistrz 

przypomniał jeszcze, że za pośrednictwem Starostwa zostały przejęte przez miasto od 

Skarbu Państwa duże ilości działek i jest to w większości przypadków zerowy koszt. 

Teraz też Starostwo pośredniczyło w pozyskaniu gruntów, o jeszcze większej 

powierzchni, pod budynkami na ul. Dworcowej, gdzie miasto mogło liczyć na dobrą 

współprace i korzystną wycenę. Taka współpraca jest również przy dworcu PKP, przy 

Parku Fieldorfa – Nila i  w ramach tej współpracy część tego terenu będzie użyczona 



miastu na wygospodarowanie miejsc parkingowych lub zaadoptowanie tego parku 

przez miasto. Następnie Burmistrz dokonał prezentacji i omówienia tego terenu na 

podstawie wyświetlonej na ekranie mapy. Radna, p. B. Gil, wyraziła zadowolenie z 

tak świetnej współpracy i dbałości Burmistrza o mieszkańców. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości na rzecz Powiatu 

Sierpeckiego. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

566/LXXII/2022 RM ws. wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości na rzecz 

Powiatu Sierpeckiego– załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

4. Uchwała ws. pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Omówienia tej uchwały dokonała Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniając, iż konieczne 

jest podjęcie tej uchwały, aby Pan Burmistrz mógł wykonywać rozpoczęte już 

działania związane z wydatkowaniem środków na 2023 r. związanych z gospodarką 

odpadami komunalnymi i Rada wyraża zgodę na możliwość wydatkowania środków 

z innych dochodów aniżeli dochody, które pochodzą z opłat za śmieci płaconej 

przez mieszkańców. Radna, p. B. gil, zapytała, czy nie powinna być w uchwale, w 

par. 1,wymieniona brakująca kwota. Burmistrz odpowiedział, że miasto bazuje na 

obowiązujących przepisach prawa i kwotę odnośnie utylizacji odpadów znamy, ale 

nie znamy ilości odpadów a w ciągu roku Radni otrzymają stosowne uchwały, które 

będą mówiły o jakich środkach jest mowa. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała ws. pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

567/LXXII/2022 RM ws. pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – załącznik nr 5 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

5. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, zabrał głos, aby zasygnalizować pojawienie się w uchwale 

środków wygospodarowanych na przygotowanie koncepcji budynków przy  

ul. Dworcowej, gdzie miałyby powstać trzy budynki mieszkalne, które byłyby spójne z 

projektowanym obecnie budynkiem dworca PKP. Dadzą one docelowo 45 – 60 

mieszkań w ramach SIM. Podkreślił, iż rozmowy ciągle trwają i wyraził w tym miejscu 

podziękowanie dla Radnego, p. K. Skrzyńskiego, za zaangażowanie w sprawie 

remontu i modernizacji budynku przy ul. Armii Krajowej 3 i 5. Radny, p. K. Skrzyński, 

wyraził nadzieję, że wszystkie te założenia zakończą się powodzeniem, ponieważ w 

Sierpcu mieszkań brakuje oraz nie zaistnieją niespodziewanie żadne przeciwności ze 

strony rządowej. Radna, p. B. Gil, poprosiła Skarbnik o wskazanie, gdzie znajdują się 

zmiany w załącznikach nr 3, 4 i 6. Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniła, iż załącznik nr 1 to 

jest sprawa dochodów i ich zwiększania lub zmniejszania. Załącznik nr 2 mówi o 

wydatkach budżetowych bieżących i majątkowych Gminy Miasta Sierpc. W 

załączniku nr 3 wymienione są zadania związane z realizacją zadań zleconych, czyli 

tych przekazywanych przez Wojewodę. Załącznik nr 4 mówi o porozumieniach 

między jednostkami samorządu terytorialnego, które są wykonywane łącznie z innymi 

samorządami. Załącznik nr 5 zawiera wydatki związane z przeciwdziałaniem 

alkoholizmowi, natomiast załącznik nr 6 mówi o wydatkach typowo majątkowych 

usytuowanych w budżecie miasta, m.in. zadania majątkowe jednoroczne, formy 

dokapitalizowania, udziały, zbycie części środków i dalej zadania wieloletnie, które 

znajdują się w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Następnie na prośbę Radnej 

Skarbnik omówiła zachodzące zmiany w poszczególnych załącznikach. Radna,  

p. B. Gil, poprosiła jeszcze o wyjaśnienia na temat utrzymania zieleni w miastach i 

gminach, gdzie jest minus 100 000 zł. Burmistrz wyjaśnił, że była to właśnie kwestia 

związana z parkiem przy ul. Solskiego i zdjęciem środków, o których wspomniała już 

Pani Skarbnik. Ad vocem Radna powiedziała, że jest wymienione 3 razy po100 000 zł 

więc pytanie jest, czy to dotyczy jednej sprawy, czy dwóch. Burmistrz odpowiedział, 

że dotyczy to jednej sprawy, która jest w kilku miejscach zapisana, ale jest mowa o 

tej samej kwocie i o tym samym zadaniu. Wiceprzewodniczący RM,  

p. W. Frydrychowicz, zapytał, czy jest już odpowiedź na prośbę w sprawie 

przesunięcia tych środków, aby zostało wyartykułowane dla mieszkańców, że ten 

zakres prac, który był planowany w tym roku a nie został wykonany, będzie 

przeniesiony na przyszły rok i te prace zostaną wykonane w nadchodzącym roku. 

Burmistrz poinformował, że co do wstępnych informacji otrzymanych od służb 

Marszałka, jest możliwość przesunięcia na przyszły rok, ale od strony formalnej cała 



procedura nie ma jeszcze finału. Drugą kwestią jest znalezienie przez miasto wkładu 

własnego, ale o tym będzie dyskusja z końcem lutego lub początkiem marca, kiedy 

zostaną uwolnione środki. Pan Frydrychowicz stwierdził, iż rozumie, że w tym roku ten 

wkład własny miasto już posiadało i te pieniądze też zostały przeniesione. Pan 

Perzyński potwierdził, że środki były i trafiają one z dniem 31 grudnia do puli środków 

wolnych i są ujęte w budżecie jako środki wolne i zostaną rozdysponowane po 

podsumowaniu roku w lutym. Dodał, że miasto chce ten park realizować, bo to była 

jedna z obietnic. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

568/LXXII/2022 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

6. Zakończenie obrad 

Na zakończenie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, złożył mieszkańcom Sierpca 

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

p. Dariusz Malanowski zamknął obrady LXXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 


